
Pallotta: Alternatywa byłaby katastrofą dla Romy...
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Im bliżej zakończenia usług konferencyjnych i podjęcia decyzji o zgodzie

lub nie na budowę stadionu, w mediach pojawia się coraz więcej opinii i

ogólnego zamieszania. 

Głos w całej sprawie zdecydował się zabrać, długo milczący prezydent Romy, James

Pallotta. Na klubowym Twitterze pojawiły się dwa zdania od amerykańskiego

włodarza Giallorossich:

"Spodziewamy się bardzo pozytywnych rezultatów na piątkowym spotkaniu.

Alternatywa byłaby katastrofalna dla przyszłości Romy, włoskiej piłki, miasta i

przyszłych biznesów we Włoszech".
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